

Title (en)  
IMPROVEMENTS IN COOKING UTENSILS.

Title (de)  
VERBESSERUNGEN AN KOCHGERÄTEN.

Title (fr)  
AMELIORATIONS APORTEES A DES USTENSILES DE CUISINE.

Publication  
**EP 0089338 A1 19830928 (EN)**

Application  
**EP 82901098 A 19820422**

Priority  
AU 854281 A 19810422

Abstract (en)  
[origin: WO8203543A1] A cooking vessel comprises a container (1) having a close fitting lid (2) in which said lid has valve or vent means (6) therein adapted to allow steam and air to be expelled from the cooking vessel such that the interior thereof can be maintained under conditions of a partial vacuum. The valve or vent means can be associated with an audible indicator, such as a whistle (7, 8), to indicate the passage of air or steam therethrough.

Abstract (fr)  
Une marmite de cuisson comprend un recipient (1) possedant un couvercle fermant etroitement (2), ce couvercle possedant une soupape ou un organe d'echappement (6) concu de maniere a permettre l'echappement de la vapeur et de l'air de la marmite de cuisson de maniere a pouvoir maintenir l'interieur de la marmite dans des conditions de vide partiel. La soupape ou l'organe d'echappement peuvent etre associes a un indicateur sonore, tel qu'un sifflet (7, 8), pour indiquer le passage d'air ou de vapeur au travers de celui-ci.

IPC 1-7  
**A47J 27/08; A47J 27/212; A47J 36/06**

IPC 8 full level  
**A47J 36/06** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A47J 36/06** (2013.01 - EP US)

Cited by  
CN109464021A; CN104825061A; CN105848540A

Designated contracting state (EPC)  
CH DE FR GB LI SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8203543 A1 19821028; EP 0089338 A1 19830928**

DOCDB simple family (application)  
**AU 8200062 W 19820422; EP 82901098 A 19820422**